
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 163
Er ministeren bekendt med, at der er en række ejendomsdatterselskaber, hvor hver-
ken ejendommen eller aktierne i ejendomsdatterselskabet (eksempelvis fondsejede ejen-
domsdatterselskaber) aldrig kommer til salg, og hvor regeringens lagerbeskatning for at
undgå et skattefrit salg af aktierne i ejendomsdatterselskabet derfor ikke giver mening?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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